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Bestyrelsesmøde 10.11. 2024 
 
Deltagere:  
Afbud: 
Mødested: Teams fra kl. 10.30-12.00 
Tid: kl. 10.30-12.00 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Bente 

Økonomi 
 
 

Claus præsenterer 

 
 

Status på den daglige drift   

Hjemmeside Layout 

Drift 

Vedligehold 

Indhold 

 

 

   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 Bestyrelsesmøde 6.10.2024 
 
Deltagere: Claus, Anders, Bente, Helen 
Afbud: Holger, Henrik, Eli, Niels 
Mødested: Dansk Bridgeforbund, Hørkær 32B, 2730 Herlev kl. 10.30 - 16.30 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Bente 

Økonomi  Fremlæggelse. 

 

Skal formidles sammen med 

Nyhedsbrev 

 

 

Juleturnering(præmier) 

Nytårsturnering(præmier) 

Sølvturnering(præmier) 

 

 

God.  

 

Medlemmer spiller gratis at i 

november og december.  
Claus 
 
Annonce i DBF- bladet 
 
 
 
Udkast til program for 
Nytårsturnering og 
sølvturnering, - nyhedsbrevet 



 

 

Daglige drift af turneringer i en 
periode 

Status på den daglige drift 

 

Fortsætter som aftalt. En del 
af driften fremvises til Anders 
og Helen på et møde den 
17.11 kl. 10.30 

 

Alle fra bestyrelsen er 
velkomne til at deltage.  

 

Teams invitation er sendt ud 

 

Svar fra DBF på det sendte brev 
den 22.98.2024 

Drøftelse, herunder plan for 

hvad CB ønsker dialog med 

DBF omkring på mødet den 

31.10.2024 

Svaret fra DBF er drøftet. 

 

 

 

 

Ambassadør CB inviterer 1-2 

ambassadører blandt 

medlemmerne, de som 

kunne tænke sig en sådan 

opgave 

 

Opgaven er at 

udbrede kendskab til CB 

Orientere om aktiviteter 

 

Være nye medlemmer 

behjælpelige 

m.m. 

 

Indkøb af T- Shirts? 

 

Generel markedsføring, 

politik og strategi herfor 

Skal formidles i nyhedsbrev 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 Status Quo 

 

 

Undervisningsseancer i 
efterår/forår 

Drøftelse 

 

Mulighed for eksterne 
Underviser undersøges 

Plan for foråret (Helen) 

Revision af klubregler Drøftelse, herunder 

Hvem er ansvarlig? 

Anders er ansvarlig 

 

Medlemmer inviteres til at 
bidrage med forslag til 
revision 

Møde for alle turneringsledere Drøftelse, herunder evt. 

Planlægning. 
På sigt planlægges et møde 
for alle turneringsledere 
(Niels)  

 

På sigt planlægges det at alle 
turneringsledere skal uddanne 
sig som turneringsledere.  

 

Hvis nogen af medlemmerne 
vil uddanne sig til 
turneringsleder, betaler 
klubben. 

 

 

Turneringslederne er ansvarlig 
for gennemførelse af 
turneringer herunder 
beslutter hvorvidt der skal 
spille i flere rækker eller ikke.  
Turneringslederne arbejder  

efter gældende “Regler og 
Bridgelove” 

 



 

 

Afvikler/planlægger opsætter 
og afvikler turneringen – den 
praktiske gennemførelse af en 
turnering og tilkalder 
turneringsleder v/behov 

 

Hjemmeside Drøftelse, herunder 

 

 

 

 

 

 

Claus samler 
koder/Dokumenter og 
placerer dem under “”Intern 
Misc “Bestyrelsen”  

 

 

Skal drøftes på et kommende 
bestyrelsesmøde 

DBF, evaluering af bridgefestival 

 

Begynderturnering 

Orientering 

 

Orientering 

Bridgefestival 

Medlemmer inviteres til 

socialt fysisk samvær(gratis) 

program følger. 

 

Kontakt til DBF om 

muligheder for at sidde i 

“forhallen” og vise hvordan 

der kan spilles online bridge 

 

“Ugler”  Afprøves i en periode 

turneringslederne informeres 
om hvordan det skal sættes 
op (Claus) 

 

Medlemmerne orienteres i 
nyhedsbrev og på 
hjemmesiden 

 

Svar til Søren (Helen) 

 

Sæsonplan forår 2025 Drøftelse og planlægning Afventer - først i november 
planlægges den nye sæson.  



 

 

EVT. Distrikt Nordsjælland, 

orientering 

 

Kommende møde sidst i 

oktober 

 

 

 

 

Helen deltager. 

Annoncering 

 

Turneringer i DBF bladet 
2024/2025 

Drøftelse 

 

Sølvturneringen, 
Nytårsturnering 

Næste møde Teams 10.11. Kl. 10.30 - 12.00 

Indkalder via teams 

 

 

 

Bestyrelsesmøde 22.9.2024 
 
Deltagere: Bente, Claus, Anders, Holger, Helen 
Afbud: Eli, Niels, Henrik, 
Mødested: https://teams.live.com/l/invite/FEAcH7hP9i0h_zL5AI 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Bente 

Status Økonomi  
 
 
 
Status medlemmer 

Claus orienterer 

 
God økonomi. 
Forventningen er at der 
kan spilles gratis i 
november/december 
 
De medlemmer som har 
meldt sig ud, begrunder 
det med at de spiller for 
lidt. 

Daglige drift af turneringer i en periode Helen orienterer 

 

MBridge – turneringer 
skal sættes op. 

 



 

 

Administration til 
MBridge er sendt til 
Anders 

 

Administration til 
Realbridge koder er sendt 
til Anders 

 

Anders og Claus kigger 
ind i næste uges 
opsætning 

 

Helen og/eller Claus 
sender links ud til 
turneringslederne 

 

 

Ambassadør CB udpeger 1-2 

ambassadører blandt 

medlemmerne, de som 

kunne tænke sig en sådan 

opgave 

 

Opgaven er at 

udbrede kendskab til CB 

Orientere om aktiviteter 

Være nye medlemmer 

behjælpelige 

m.m. 

Punktet drøftes på mødet 
den 6.10 

Distrikt Nordsjælland Helen har lovet Helle at 

sende klub data, fx antal 

af primær/sekundær 

medlem 

 

Hvor mange 

medlemmer/gæster pr. 

Helen sender til Helle 

 

23 primære medlemmer 

126 klub medlemmer 

 



 

 

aften m.m. et 

repræsentativt udsnit af 

de data som generes 

dagligt 

 

Sendes til Helle Elbro, 

helleelbro@gmail.com 

 omkring den 15/9 

 

197 spilleraftener 

242 turneringer 

5.516 medlemmer 

868 gæster 

 

Tal fra 1-1-24 – 31-8-24  

Henvendelse fra en turneringsledere 

 

“Ugler” 

 

 

 

 

“Hvordan håndter turneringsleder 
situationer hvor et medlem er påvirket af 
alkohol” 

 

Klubaften 

 

 

 

 

Drøftelse og beslutning 

 

 

 

 

Drøftelse og beslutning 

 

 

 

Drøftelse 

 

 

 

Nærmere undersøgelse 
igangsættes inden der 
tages endelig stilling. Test 
mandag aften. Claus 
tester. 

 

Helen formulerer et 
skriftligt svar.  

 

Svar er sendt 

 

Undervisning Hvad skal der lægges 

der? 
Drøftes på mødet den 
6.10.2024 

Den nye sæson er i gang Hvordan går det? 

 

 

 

 

 

Hvordan forløber 

tirsdagsturneringerne? 

Naturligt fald i antal 
deltagere til drop in – 
turneringer efter at de 
fysiske klubber er startet 
igen. 

 

Forventeligt. Bestyrelsen 
opfordrer til at flere 
tilmelder sig 
turneringerne.  

mailto:helleelbro@gmail.com


 

 

   

Evt.   

Næste møde Fysisk komsammen DBF 

lokaler i Herlev 

 

Bente Pilgaard henter 

nøgle i DBF  

6.10.2024 fra kl.10.30-
16.30 

 

 

Helen sørger for 
forplejning 

 

Bestyrelsesmøde 11.8.2024 
 
Deltagere: Claus, Bente, Anders, Helen 
Afbud: Eli, Holger, Henrik 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Økonomi  Kontingent 

 

 

Ny sæson 

Kontingent fastsat 
v/generalforsamlingen 
 
Kasser sender opkrævning af 
kontingent – samtidig at 
medlemmer kan vælge hvilken 
klubdag de ønsker i den 
kommende sæson. Tirsdage 
eller fredage 
 

Bridgefestivalen, herunder 
samarbejde med DBF 

 

Realbridge - Integration m/BC3 
m.m. ønske om udvikling af on line 
bridge generelt – systemer m.m. 

 

 

 

Evaluering Anders, Niels og Helen 
arbejder på at optimere på at 
få et samarbejde i gang 
mellem realbridge, DBF og CB 
i forhold til de tekniske 
udfordringer der er forbundet 
med at afvikle 
Realbridgeturneringer. 



 

 

Sæsonprogram Turneringsformer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klubaftener- hvor mange og 

hvordan 

 

 

 

 

 

Samarbejde m/Distrikt 

Nordsjælland 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Turneringsudvalget mødes i 
uge 33. 

I uge 34 er der en plan for 
efterårets sæson.  

 

I december måned udkommer 
ny sæsonplan for foråret 2025 

 

 

 

I den kommende sæson er det 
muligt at vælge om klubaften 
skal være tirsdage eller 
fredage. 

 

I uge 33 beskriver Anders 
turneringsafvikling for 
tirsdage i samarbejde 
m/Helen. Herefter sendes 
nyhedsbrev ud i uge 34 

 

 

Aktuelt ser distriktet ikke en 
mulighed i at afvikle fælles 
turneringer. 

Distriktet vil i samarbejde 
m/DBF og CB arbejde på at 
udbyde turneringer for 
nybegyndere på landsplan 
sidst i 2024 

 

Anders, Claus og Helen 
formilder 

 



 

 

 

 

Formidling på hjemmesiden 

Nyhedsbrev 

 

Bestyrelsesmøde 11.8.2024 
 
Deltagere: Claus, Bente, Anders, Helen 
Afbud: Eli, Holger, Henrik 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Økonomi  Kontingent 

 

 

Ny sæson 

Kontingent fastsat 
v/generalforsamlingen 
 
Kasser sender opkrævning af 
kontingent – samtidig at 
medlemmer kan vælge hvilken 
klubdag de ønsker i den 
kommende sæson. Tirsdage 
eller fredage 
 

Bridgefestivalen, herunder 
samarbejde med DBF 

 

Realbridge - Integration m/BC3 
m.m. ønske om udvikling af on line 
bridge generelt – systemer m.m. 

 

 

 

Evaluering Anders, Niels og Helen 
arbejder på at optimere på at 
få et samarbejde i gang 
mellem realbridge, DBF og CB 
i forhold til de tekniske 
udfordringer der er forbundet 
med at afvikle 
Realbridgeturneringer. 

Sæsonprogram Turneringsformer 

 

 

 

Turneringsudvalget mødes i 
uge 33. 

I uge 34 er der en plan for 
efterårets sæson.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klubaftener- hvor mange og 

hvordan 

 

 

 

 

 

Samarbejde m/Distrikt 

Nordsjælland 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formidling på hjemmesiden 

Nyhedsbrev 

 

I december måned udkommer 
ny sæsonplan for foråret 2025 

 

 

 

I den kommende sæson er det 
muligt at vælge om klubaften 
skal være tirsdage eller 
fredage. 

 

I uge 33 beskriver Anders 
turneringsafvikling for 
tirsdage i samarbejde 
m/Helen. Herefter sendes 
nyhedsbrev ud i uge 34 

 

 

Aktuelt ser distriktet ikke en 
mulighed i at afvikle fælles 
turneringer. 

Distriktet vil i samarbejde 
m/DBF og CB arbejde på at 
udbyde turneringer for 
nybegyndere på landsplan 
sidst i 2024 

 

Anders, Claus og Helen 
formilder 

 



 

 

 

Undervisning for begyndere 1 og 
fortsættere 2 

I september udbydes 

begynderkursus og 

fortsætterkursus i 

samarbejde m/DBF 

 

Skal formildes i nyhedsbrev 

Møde forum for bestyrelsen Drøftelse - skal vi anvende 

teams/intern Mitzi eller? 

 

 

 

 

Er der interesse for at 

bestyrelsen planlægger at 

mødes fysisk? 

Fremadrettet afvikles 
bestyrelsesmøder i teams. 
Indkaldelse til møder sker i 
teams via rundsendt link 

 

 

Interesse i bestyrelsen for at 
mødes fysisk. Helen 
planlægger et kommende 
møde. 

Opsætning af ugens turneringer 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hjemmeside 

 

Adgang til opsætning af 

turneringer, herunder hvem 

og hvor mange 

 

Opsætning af turnering, 

herunder manual der 

beskriver arbejdsgange 

 

 

Samme forhold skal afklares 

i forhold til hjemmesiden 

 

 

Anders, Claus og Niels kan 
opsætte de ugentlige 
turneringer. Anders mangler 
log in. Niels giver Anders log 
in 

 

 

 

 

Niels og Bente mødes og 
arbejder med hjemmeside i 
uge 33 

 

CBsFacebook side er tilkoblet 
Line Nielsens private 
Facebook adresse.  

Fremadrettet skal den tilhøre 
CB. Claus opretter og 
kontakter Line 



 

 

Oversidder/beregning af handicap Afklaring og formidling til 

medlemmerne 

 

Beskrivelse på engelsk – kan 

medsendes nyhedsbrevet  

Niels undersøger om der 
foreligger en beskrivelse af 
scoringsmetoder på dansk 
som kan formildes til 
medlemmer 

Systemkort 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

IMPturnering 

Forslag fra et medlem om at 

kræve systemkort 

v/spil/bordet 

Er det en praksis som skal 

indføres? 

 

 

 

 

 

 

 

Et medlem ønsker at IMP 

turneringer annonceres 

v/tilmelding 

Bestyrelsen bakker op 
omkring brugen af 
Systemkort! 

 

MEN aktuelt findes der ikke 
en let teknisk løsning, hvorfor 
bestyrelsen ikke finder det 
rimeligt at kræve fremvisning 
af systemkort 

 

 

Turneringslederen har ansvar 
for at opsætte den turnering 
som er den bedste for at 
afvikle aftenens turnering.  

 

Valg af turneringsform vil 
blandt andet være afhængig 
af antal tilmeldte spillere.  

 

IMPturnering er den bedst 
egnede turneringsform, hvis 
der er få tilmeldte spillere 

Opsætning af turnering med 
indstilling af minutintervaller inden 
udspil 

Forslag fra et medlem om at 

“indstille” systemet til at det 

først er muligt at spille ud og 

spille til efter X antal 

minutter 

Afklaring m/Realbridge 

Borde der er forbeholdt de som 
mangler en makker 

Fx – de første eller sidste 

borde forbeholdes de 

medlemmer som ikke har en 

makker 

Spillere som mangler en 
makker skal annoncere dette i 
lobbyen. 



 

 

EVT Kan et spillet kort 

“fortrydes” 
Et spillet kort er spillet jf. 
Gælde love for 
turneringsbridge 2017 

 

Spiller v/bordet kan indbyrdes 
acceptere “fortryd” hvis alle 
ved bordet er enige. HVIS alle 
ikke er enige tilkaldes 
turneringslederen 

 

Næste møde  Søndag den 1.9.2024 fra kl. 
10.30-12.00 

 

 

 
 

 
 

 

 

Bestyrelsesmøde 13.6.2024 
 
Deltagere: Eli, Niels, Bente, Claus, Helen 
Afbud: Anders, Henrik, Holger 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Økonomi  Status, herunder spillerafgift 

 

 

 

 

 

 

 

Økonomien er fin. 
 
Fastholder beslutning om at 
gæster betaler 20kr. Og 
medlemmer 10kr. 
 
Medlemmer spiller gratis i juli 
og august måned. 



 

 

 

 

 

Skyldnere 

 – hvor meget, hvor længe 

 

 

Kontingent 2024/2025 

 
 
Det er besluttet at 
medlemmer max kan være i 
restance i 3 mdr.   
 
Når Claus sender kontingent 
opkrævninger, beskrives 
hvordan klubaftener 
håndteres i den kommende 
sæson  

Bridgefestivalen 2024  Status Nyhedsbrev om CB aktiviteter 
under festivalen sendes ud til 
alle medlemmer 
 
Praktiske forhold er 
planlagt(Helen) 
 
Tekniske forhold aftales og 
afklares løbende med DBF 
(Niels, Helen) 
 

Sommerbridge Status, antal rækker Udfordringen er fortsat at der 
er flere ugentlige turneringer 
hvor der ikke er tilstrækkeligt 
med antal spillere til to rækker 

 

Turnerings-udvalget mødes 
snarest for at evaluere og 
planlægge de kommende 

ugers turneringer (Niels) 

DBF/distrikt Nordsjælland Status CB planlægger i samarbejde 
med DBF – udbud af 
undervisning for begyndere i 
efteråret 2024. Møde den 
17.6. 

 

CB planlægger i samarbejde 
med Distrikt Nordsjælland 

 



 

 

Turneringer for begyndere 

 

Åbne Turneringer 

 

 i efteråret 2024 

Forretningsorden Skal CB have en 
forretningsorden 

Det besluttet at der aktuelt 
ikke er behov for en 
forretningsorden 

Klubregler Er udarbejdet – skal godkendes 
på GF 

Udkast sendes til bestyrelsen 

Sakskøbing Status Aktuelt spilles om tirsdagen 
og der er pæn tilslutning   

 

BBO/Cyberbridge Hvordan forholder CB sig til at 
DBF – annoncerer BBO 
turneringer hen over 
sommeren - drøftelse heraf 

Vurderingen er at der er tale 
om to “produkter” udbudt til 
forskellige “målgrupper”. 

 

CB planlægger at sende Flyers 
til alle distrikter 

(Helen) 

   

Spørgeskemaundersøgelse Drøftelse af resultaterne 

 

Hvilke resultater data skal 
turneringsudvalget arbejde 
videre med 

Svarene fra medlemmer bliver 
brugt til:  

 

Kommende Sæsonplan 

 

Turneringsformer 

 

Information om beregninger 
af oversidder/IMP m.m. 

  



 

 

Hjemmeside Om klubben/ofte stillede 
spørgsmål/ intro materiale til 
at spille realbridge 

“Om klubben”, 

“Ofte stillede spørgsmål” de 
reviderede udgaver uploades  

Hvordan der kan spilles 
Realbridge lægges på forsiden 
af hjemmesiden 

 

Makkertorvet revideres 

 

Niels undersøger mulighed for 
at man kan “søge” efter en 
makker v/de åbne drop in 
turneringer. Bente/Niels 

 

Hvis medlemmer/ ikke 
medlemmer mangler en fast 
makker kan de kontakte Eli 
som vil være behjælpelig. 
Note herom på Makkertorvet 

 

Bestyrelsens arbejde over 
sommeren 

Bestyrelsen afvikler ikke møder 
i juli. 
Hvem besvarer mail i uge 
28/afklaring 
 
 
 

 

EVT. Fremtidige bestyrelsesmøder 
afvikles på Teams 

 

Mailadresser/ Cyber 

 

Bestyrelsesmedlemmer 
deltager på de planlagte møder 
i det omfang som er muligt. Er 
et bestyrelsesmedlem 
forhindret i at deltage - 
orienterer man sig om 
dagsordenspunkter. 

Claus, Niels 

 



 

 

Kommentarer sendes disse til 
formanden 

 

Næste møde  Søndag 11.8.kl. 10.30 

 

 
 
 
 
Bestyrelsesmøde 28.4.2024 
  
Deltagere: Niels, Eli, Claus, Anders, Bente, Henrik, Helen 
Afbud: Holger 
  

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden    Godkendt 

Valg af referent    Helen 

Økonomi  udgår   

Bridgefestivalen 2024  Status 

  

Medio maj mødes Niels, Anders, Helen m/DBF 

omkring opsætning af turneringer og 

planlægning af Event 

Helen 

Generalforsamling, herunder 

organisatoriske opgaver 

  

  

  

  

  

  

Opsamling og konstituering 

Anders, næstformand 

Bestyrelsesmedlem, Niels, Bente, Eli 

Suppleanter, Holger, Henrik 

Fordeling af opgaver 

Turneringer: Niels er ansvarlig for turneringer 

sammen m/Anders 

Hjemmeside: indhold Bente og Helen, Teknik 

Niels og Claus 

  

  

  

  

  

  

  

  



 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Kontaktoplysninger til klubben 

Regnskab og budget, Claus 

Eksterne samarbejdspartnere: Eli, Helen 

Suppleanter deltager i bestyrelsesmøder og 

v/opgaver Ad hoc 

  

Turneringsudvalg 

Niels er formand, Anders, Jan, Steven. 

planlægger kommende sæsonprogram, datoer, 

tid, turneringsform m.m. Sæsonplan klar til 

bestyrelsen medio august 2024 

  

Apeludvalg 

Eli, Søren Justesen, Preben Thaarup 

  

     mail adr. 

       

ER rettet til på hjemmesiden 

  

  

  

  

  

  

Niels planlægger 

møde 

  

  

  

Eli afklarer 

Orientering -og forberedelse 

  

CB har fået en henvendelse fra 

DBF om mulighed for at CB driver 

online begynderundervisning 

  

Samtidig med har CB været i 

dialog med Distriktet om mulige 

samarbejdsrelationer 

  

Fælles udbud af turneringer fx ud 

fra grøn/rød - systemetuier 

  

Fælles udbud af turneringer for 

kursister 

Bestyrelsen er orienteret og Niels og Helen 

fortsætter samarbejdet med distriktet og DBF. 

OBS ingen aflønningsaftaler i CB-regi.  

  

  

Møde den 13.5 



 

 

  

Skoleundervisning for voksne 

(distrikt Nordsjælland) 

Sommerbridge  I perioden fra den 1.5. – 15.5. afprøves 

følgende: 

De daglige ugentlige turneringer udbydes i 2 

rækker 

1. åben række start kl. 19.00 

2. række for parhandicap +25 start kl. 

19.00 

  

evaluering den 15.5., herefter kan der ske 

justeringer  

Niels /Anders 

Opsamling fra GF Justering af vedtægter 

  

  

Bestyrelsen opfordres til at undersøge, hvorfor 

så få medlemmer sjældent deltager i klubbens 

turneringer. 

  

  

  

  

Bestyrelsen planlægger turneringer med 

opdeling i A og B rækker 

  

Klubbens økonomi tillader at medlemmer 

spiller gratis i juli og august 

  

Claus og Helen 

  

Udkast til 

spørgeskema 

sendt til 

bestyrelsen/Helen 

  

  

Niels, Anders 

Evt. Udgår   

  

Næste møde 

  

Pause 

  

  

Juni og juli 

Torsdag den 30.5 

kl. 17.00 

 

Bestyrelsesmøde 17.3.2024 
 



 

 

Deltagere: Eli, Niels, Claus, Peter, Helen 

Afbud: Bente 

 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af dagsorden   Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Økonomi  Intet at bemærke 

Aktuelt 135 medlemmer 

 

Årsregnskabet er ved at blive afsluttet 

 

Claus 

Bridgefestivalen 2024  Status/Bente/Helen Sidste frist 
for 
tilmelding er 
den 1.6- hvis 
medlemmer 
vil have Polo 
T-shirt 
Poloshirt i 
lyseblå. Pris 
181 kr. Plus 
tryk 

Sølvturneringen 23.3 Status – skal der være åben turnering lørdag 
aften? 

Aktuelt er 

der 20 par 

tilmeldte. 

Ønskeligt 

med flere 

tilmeldinger 

så der kan 

spilles i 3 

rækker. 

 

Der spilles 

ikke drop in 

lørdag aften. 

Annonceres 

på 

hjemmeside

n 

 

 

 

 



 

 

International turnering Erfaringer fra Eli og Niels Hyggelig 

turnering. 

Ikke kendt 

point 

system.  

Udbydes 

ikke i 

Cyberbridge 

regi  

Forretningsorden Er undervejs – udsendes efter 
generalforsamlingen 

Helen sender 

et udkast til 

bestyrelsen 

DBF/undervisnings 

tilbud til nybegyndere 

Tilbagemelding fra møde den 13.4. - forberedelse 
til mødet m/Louise fra DBF den 17.3 

Louise 

deltog ikke. 

Kontakt til 

DBF mhp.  

nyt møde 

 

Sakskøbing Status Opsamlings 

møde den 

20.3.2024 

Afklaring af: 

- Klubaften 

- Betaling 

 

Distriktet Generalforsamling.  

 

Fremtidigt samarbejde 

Møde om fremtidigt samarbejde aftales snarest 

 

Henvendelse fra et medlem vedr. 
Brugen af skærm og lyd 
v/turneringsafvikling 

 

 

 

Opmærksomhedspunkt 

 

Klubreglerne gennemgås efter 
generalforsamlingen 

 

 

 

 

Generelt skal punkter på dagsordenen til 
bestyrelsesmøder uddybes på en sådan måde at 
bestyrelsesmedlemmerne har mulighed for at 
forberede sig. 

 

 



 

 

EM online for kvinder https://www2.bridge.dk/Default.aspx?ID=2654
7 

 

Cyberbrige sponsorer deltagergebyret 

 

Turneringen annonceres på hjemmesiden 

 

Interesserede kan henvende sig til Helen 

 

Klubregler Revidering efter generalforsamling Helen sender 

et udkast til 

bestyrelsen 

Plan for 
undervisning/temaer/tidsperspekti
v  

 

I indeværende sæson afsluttes 
undervisningsseancer den 22.3 

 

 

Evt. 

 

Turneringsafvikling 

 

Turneringsudvalget planlægger den 
kommende sæson 2024/2025, herunder 
udarbejder forslag til forskellige 
turneringsformer 

 

Næste møde  28.4.2024 

kl. 10.30 

 

 

Bestyrelsesmøde 18.2.2024 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af 
Referat   

  Godkendt 

Godkendelse af 
dagsorden  

 Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Generalforsamling 2024 Dagsorden 

Dirigent 

referent 

 

 

 

 

Udkast til vedtægter 
sendes til Peter som 
færdiggør og sender til 
BS. BS drøfter og 
godkender den 24.2. kl. 
15.30 

https://www2.bridge.dk/Default.aspx?ID=26547
https://www2.bridge.dk/Default.aspx?ID=26547


 

 

 

Valg 

 

 
Bente Møllmann ønsker 
ikke at fortsætte som 
suppleant 
 
 
Forespørgsel til Sus 
Vang(dirigent) og Torben 
Bo(referent) (Helen) 
 
Dagsorden til GF og BS-
beretning sendes til BS 
 
 

 Sakskøbing F. Anders K + sekretær - gav udtryk for deres 
ønsker til CB 
 
 
 
Foretrækker opløsning af Sakskøbing 
v/ekstraordinær Generalforsamling medio april – 
med endelig opløsning v/generalforsamlingen 
sidst i april 

Arbejdsgruppe, Eli, Niels, 
Claus samt Anders 
mødes og planlægger 
overdragelse. 
 

Distrikt Nordsjælland  Eli, Claus, Niels, Peter 

deltager 

v/generalforsamlingen 

den 10.3.2024 

DBF Afklaring om tilbud om undervisning for 
nybegyndere 

Charlotte Fuglsang 

melder tilbage om mulig 

dato i uge 8. 

BS foretrækker onsdage 

fra kl. 17.00 

   

   

   

 

Bestyrelsesmøde 11.2.2024 
 

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af 
Referat   

  Godkendt 

Godkendelse af 
dagsorden  

 Godkendt 

Valg af referent   Helen 



 

 

Økonomi   Ingen bemærkninger. 
Årsregnskabet 
færdiggøres de næste 14 
dage. 

Bridgefestivalen 2024  Planlægning Planlægning af hvem 
som skal afvikle 
turneringer i festivalugen 
 
Planlægning af Polo  hirt. 
Bente & Helen 
 
Niels kommer med et 
oplæg til hvordan 
turneringer i 
bridgefestival ugen kan 
afvikles - præsenteres på 
næste bestyrelsesmøde i 
marts 

Sølvturneringen 23.3 Planlægning Niels 

Annoncering af 

sølvturnering 

påbegyndes omkring 1. 

marts v/turneringsstart 

International turnering Erfaringer fra Eli og Niels Niels og Eli afprøver 

kommende onsdag den 

21.2. - se distrikt syd 

Sæsonplan Drøftelse 
Hvad er bestyrelsens holdning til at medlemmer 
ringer 2 timer før en planlagt turnering med 
ønske om at der skal etableres en åben turnering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sommerbridge 

I god tid skal vi sikre 

annoncering på 

hjemmeside m.fl.’ 

- bedre håndtering af 

afklaring i 

turneringsudvalget. 

 

Fremtid: 

Holdturnering og 

parturnering kan afvikles 

samtidig skal planlægges 

 

Skal annonceres på 

hjemmesiden 

 

Annoncering på DBF 

 

Kontakt til 

studenterforeningen 

mhp. Aftale om 



 

 

turneringsafviØkling 

(ELI) 

 

Undervisning Status, herunder vin til Søren Takke for UV- forløbet. 

Vin på 

Generalforsamlingen 

 

Søndagsturneringer Er det stadig relevant Sat på pause 

Sidste nyt fra 
turneringsudvalget 

Er det stadig relevant med et turneringsudvalg 

 

 

Orientering om 

klubmesterskabet 

 

Ingen parallel 

parturnering 

Generalforsamling i 
distrikt Nordsjælland 

Drøftelse af deltagelse Eli, Claus, Peter, +2  

 

Dagsorden/indstilling 

afklares den 18.2 

 

Fusion m/Sakskøbing Drøftelse og afklaring samt svar retur Invitation til Anders 

 

Nedsættelse af en 

arbejdsgruppe vedr. 

 

Organisering  

Økonomi 

Urneringsafvikling/Niels, 

Eli, Claus 

 

Undervisning i bridge 
for begyndere 

Drøftelse og svar retur vedr. Henvendelse fra 
DBF 

Bestyrelsen inviterer 

Charlotte Fuglsang med 

til mødet den 17.3.2024 

Klub Vedtægter  Peter er i gang med 

arbejdet - mangler 

input fra bestyrelsen > 

sendes til Peter som 

kommer med et oplæg. 



 

 

 

Deadline 15.3. 2024 for 

færdiggørelse af 

vedtægter. 

Evt. Hvor kan resultater fra holdturnering ses –  

 

Resultater kan ses under 
mbridge  resultatknappen 

 

Næste møde Planlægning af generalforsamling 18.2. 2024 kl. 10.30 

Næste møde Bestyrelsesmøde 17.3.2024 

 

 
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde 9.1.2024 
Samarbejde i bestyrelsen 

Formanden indleder mødet med at kvitterer for det gode, konstruktive engagement og arbejde 

som bestyrelsesmedlemmerne hver især varetager/bidrager med i klubbens interesse.  

Herefter kommenterer formanden på punktet: ”udtryk for, at det arbejde som varetages af 

bestyrelsens medlemmer, er mangelfuldt - at medlemmerne ikke lever op til det forventelige af det 

at sidde i en bestyrelse”. Bestyrelsen er enig i at en evt. kritik skal kommunikeres på en saglig og 

konstruktiv måde.  

Flere medlemmer opfordrer spontant til at der skal kommunikeres i en god tone og at denne 

praksis skal fortsætte fremadrettet. 

Punktet ”dårlig kommunikation som medvirker til dårligt samarbejde - og stemning” blev uddybet. 
Det handlede om at der på december mødet blev kommunikeret uhensigtsmæssigt og at et 
medlem har overvejet ikke at fortsætte i bestyrelsen. Det er et frivilligt arbejde.  
Bestyrelsesmedlemmerne er enighed i at der fremover kommunikeres i en god tone.  
  
Punktet  
”flere bestyrelsesmedlemmer er "trætte" af den fortsatte diskussion for/imod styrke 
opdelte rækker”. Drøftelse/diskussion om styrkeopdelte rækker - eller ikke gennemgås og der 
henvises ligeledes til referatet fra den 7.1.2024. En enig bestyrelse afslutter 
drøftelsen/diskussionen. 
 



 

 

 
 

 

Bestyrelsesmøde 7.1.2024 
Deltagere:  Eli, Bente, Niels, Helen 

Afbud: Peter, Claus 

  

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt 

Godkendelse af 
dagsorden  

 Godkendt 

Valg af referent   Helen 

Økonomi   Claus deltager i næste 
bestyrelsesmøde, hvor en 
udspecificering af udgifter 
præsenteres 

Bridgefestivalen 2024  DBF er kommet med et oplæg og har inviteret til 
kaffemøde 

Onsdag den 10.1. 2024 
afvikler DBF, Niels og 
Helen møde vedr. 
aktiviteter under 
Bridgefestivalen. 
Bestyrelsen har givet 
mandat til at Niels, Helen 
kan træffe beslutninger.  

Sølvturneringen 23&3 Godkendt af distriktet. Annonce til bridgebladet? Annonce sendt til DBF 

den 13.12.2023 

International turnering Kontaktet Sus Vang 
Internationale turnering – Mark sender et link  

Eli får tilsendt LINK til 

den internationale 

turnering for at afprøve 

om det er relevant for 

Cyberbridge. 

 

Niels undersøger Real 

bridge – hvad der her 

udbydes af internationale 

turneringer 

Distriktsmøder m.fl.  Afklaring – hvem skal repræsentere Cyberbridge 
v/distriktsmøder m.fl? 
Skal det aftales i bestyrelsen? 
Forventninger v/deltagelse? 

Bestyrelsen beslutter 

hvem som skal deltage og 

repræsentere Cyberbridge  

v/ invitationer til 

distriktsmøder o.lign. samt 

evt. have mandat til at 

træffe beslutninger.  



 

 

Sidste nyt fra 
spilleudvalget  

  Intet nyt 

Undervisning    Søren og Niels planlægger 

fredagens undervisning, 

indhold og teknik, den 

10.1.LINK sendes ud til 

medlemmerne 

Vedtægter(H)   Er processen begyndt Indkaldelse til nyt 

bestyrelsesmøde den 

18.2.2024 kl. 10.30 

PLANLÆGNING AF 

GENERALFORSALING   
Helen kontakter et 
medlem af Cyberbridge 
for at afklare om 
vedkommende kan være 
behjælpelig med 
markedsføring 

Generalforsamling 2024   Dagsordenspunkter planlægning m.m. Indkaldelse til nyt 

bestyrelsesmøde den 

18.2.2024 kl. 10.30 

PLANLÆGNING AF 

GENERALFORSALING  
Spilledage i Julen - 
evaluering 

  Aftenturneringerne 

henover Julen været godt 

besøgt. 

 

Eftermiddagsturneringer 

har ikke været besøgt - 

enkelte gange ikke 

gennemført, hvilket er 

uhensigtsmæssig. 

 

Ambitionen om at afvikle 

flere turneringer henover 

Julen vurderes ikke at 

være efterspurgt af 

medlemmerne. 

Fysisk bridgekomsammen 
efteråret 2024? I 
samarbejde m/lokal 
bridgeklub 

 Der er drøftet mulighed fx. I efteråret 2024 
   

Besluttet ikke at 

planlægge nyt fysisk 

komsammen før det 

efterspørges af 

medlemmer 

Rækkeopdeling – 
evaluering 

I drop-in turneringer? 
 

Bestyrelsen har d.d. 
besluttet at yderligere 
drøftelse af "styrke 
inddelte rækker” for 



 

 

Realbridge (ved Shireen) vil indkalde de nationale 
organisationer til en diskussion af tekniske behov 
mht. inddeling. 

nuværende betragtes som 
afsluttet. 
 

Præcisering 

  
Beslutningen om styrke 
opdelte rækker torsdage 
og fredage, såfremt der er 
minimum 4 borde i hver 
række, fastholdes jf. 
Beslutningen 5.11.2023 

 
Medlemmerne beslutter 
selv hvilken række de 
ønsker at spille i! 
 
Turneringslederen træffer 
5 minutter før 
turneringsstart 
beslutningen om hvorvidt 
der skal spilles i 1 eller 2 
rækker 
 
Turneringslederen kan 
såfremt der er 
oversiddere i en række 
evt. spørge om der er et 
par som vil flytte i en 
anden række, så der ikke 
er oversiddere. 
 

Turneringslederen 

benytter dagens turnering 

link.  

 

ALLE der ikke er 

turneringsansvarlig på 

dagen benytter sig af den 

almindelige indgang til at 

spille turnering. 

 

 Niels orienterer de 
turneringsansvarlige om 
ovenstående beslutning  
  



 

 

 

Gennemgang af 
datamateriale fra 2023 

 
Niels gennemgår 
datamaterialet. Godt 
arbejde og godt grundlag for 
at drøfte 
planlægningsarbejdet 

EVT. 
 

Ingen punkter 

Transportudgifter 
 

Der ydes dækning af 
transportudgifter i 
forbindelse m/møde i DBF 

Næste møde  11.2.2024 fra kl. 10.30 – 12.00    

  

  

Bestyrelsesmøde 4.2.2024  
  
Deltagere:   
  

Dagsorden  Drøftelse  Beslutning  

Godkendelse af Referat     Godkendt  

Godkendelse af dagsorden    Godkendt  

Valg af referent    Helen  

Økonomi    

Bridgefestivalen 2024    

   

   

 

 

Turneringsudvalgsmøder 

 

Turneringsudvalg 8.2. 2024 
Deltagere: Helen, Peter, Niels 

Afbud: Jan, Steven 

Dagsorden Drøftelse Beslutning 

Godkendelse af 
dagsorden 

 Godkendt 

Valg af referent  Helen 

Sølvturnering Er planlagt  
 
 

 



 

 

 

Sæsonplan drøftet  

Klubmesterskab  Opdeling i rækker afhængig af antal tilmeldte 
 
6 runder af 5 spil 
 
Præmier? Aftales m/Claus 
 
 

Afvikles 5.4 og 
12.4.2024 
 
 

Turneringsudvalget Niels er formand og indkalder v/behov 
Drøftelse af behov for et turneringsudvalg og hvem som 
skal deltage? 

 

Næste møde Efter behov Der er ikke 
planlagt nyt 
møde 

 

Appelkomiteen 
 

Medlemsmøder 
 

Generalforsamling 


